
 
 
Onderwerp:  Vragen ex art. 37 RvO gemeenteraad Steenwijkerland inzake  
Inzicht in voldoende bluswater bij grote branden 
 
Sint Jansklooster, 21 mei 2025 
 
Geacht college, 
 
Naar aanleiding van een grote brand op Heetveld eind februari 2025 is er zorg ontstaan of er 
structureel voldoende bluswater of buffer aanwezig is, mocht er ergens weer een grote brand 
ontstaan. Het CDA hecht er waarde aan te vermelden dat het CDA niet de werkwijze en het handelen 
van de hulpdiensten tijdens die brand ter discussie wil stellen. Het optreden van de hulpdiensten 
tijdens die brand in Heetveld is juist een compliment waard, met onderstaande vragen hopen 
we een bijdrage te kunnen leveren in hun werk. 
 
Er kan wel geleerd en geëvalueerd worden op basis van dergelijke ervaringen. Dit komt nu in 
Heetveld naar voren, maar het kan zomaar zijn dat in andere delen van onze gemeente de 
watervoorziening ook tekort kan schieten. 
 
De CDA-fractie heeft naar aanleiding hiervan de volgende vragen aan het college: 
 

1. Kunt u aangeven welke belangrijke evaluatiepunten er uit deze ramp naar voren zijn 
gekomen? 

2. In deze specifieke situatie is er zorg in de gemeenschap of er wel voldoende water is mocht 
er ergens een brand ontstaan. Op welke wijze kunt u die zorg binnen de gemeenschap 
wegnemen? 

3. Heeft u in beeld welke (water)buffers er zijn voor het bestrijden van grote branden over de 
hele gemeente? 

4. Zo ja, mochten er hiaten zijn ligt er dan een plan om dit te herstellen? 
5. Zo nee, zou u dit dan in beeld willen brengen en met een plan komen om dit te herstellen? 

 
Daarnaast lijken er mogelijkheden te zijn bij Vitens om tijdens een dergelijke ramp met het open 
zetten van watervoorzieningen of het aanpassen van de druk hulpdiensten te ondersteunen.  
 

6. Is deze mogelijkheid bij Vitens bij u bekend en op welke wijze wordt deze mogelijkheid al dan 
niet ingezet? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de CDA-fractie Steenwijkerland, 
Jan van Beekhuizen 
 
 

 


